

- (3) P.C. 1992-2219—Reta P. Moyer and John Vissers, members of the National Farm Products Marketing Council;
P.C. 1992-2605—Gilbert Joseph Blair, member of the Farm Debt Review Board for the Province of British Columbia and the Yukon Territory;
P.C. 1992-2606—J.H. Paul Lauzon, member of the Farm Debt Review Board for the region of Ontario East.—Sessional Paper No. 343-6/2O.
(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Agriculture).
- (4) P.C. 1992-2266—Marc Rochon, Deputy Minister of Communications;
P.C. 1992-2472—Yvon Pageau, member of the National Library Advisory Board;
Members of the Investment Committee of the Canada Council:
P.C. 1992-2520—Michel Thérout;
P.C. 1992-2678—Wayne Nygren;
Directors of the Board of Directors of the Canadian Broadcasting Corporation:
P.C. 1992-2607—William H. Neville;
P.C. 1992-2677—Brian Peckford;
P.C. 1992-2608—Marc Dorion, member of the National Film Board;
P.C. 1992-2679—Daniel Haughn, trustee of the Board of Trustees of the Canadian Museum of Nature.—Sessional Paper No. 343-6/3T.
(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Communications and Culture).
- (5) P.C. 1992-2267—Michèle Jean, Under-Secretary of State, Department of the Secretary of State of Canada;
Citizenship judges:
P.C. 1992-2474—Gordana Caricevic Rakovich;
P.C. 1992-2661—Pam Glass;
P.C. 1992-2681—M. Elizabeth Willcock;
P.C. 1992-2682—Helen A. Gillis;
P.C. 1992-2683—Lorraine Fafard.—Sessional Paper No. 343-6/16F.
(Pursuant to Standing Order 32(6) referred to the Standing Committee on Multiculturalism and Citizenship).
- (6) P.C. 1992-2268—Kevin Lynch, Associate Deputy Minister of Industry, Science and Technology;
P.C. 1992-2521—Shannon Ryan, member of the Social Sciences and Humanities Research Council;
Natural Sciences and Engineering Research Council:
P.C. 1992-2527—Dr. Jack I. Clark, member and Vice-President;
P.C. 1992-2644—Donald Roy, member;
P.C. 1992-2645—Charles Henry Gairns, member;
P.C. 1992-2650—R.C. Terreault, member;
- (3) C.P. 1992-2219—Reta P. Moyer et John Vissers, conseillers du Conseil national de commercialisation des produits de ferme;
C.P. 1992-2605—Gilbert Joseph Blair, membre du Bureau d'examen de l'endettement agricole pour la province de la Colombie-Britannique et le territoire du Yukon;
C.P. 1992-2606—J.H. Paul Lauzon, membre du Bureau d'examen de l'endettement agricole pour la région est de l'Ontario.—Document parlementaire n° 343-6/2O.
(Renvoyés au Comité permanent de l'agriculture conformément à l'article 32(6) du Règlement).
- (4) C.P. 1992-2266—Marc Rochon, sous-ministre des Communications;
C.P. 1992-2472—Yvon Pageau, conseiller du Conseil consultatif de la Bibliothèque nationale;
Membres du comité des placements du Conseil des Arts du Canada:
C.P. 1992-2520—Michel Thérout;
C.P. 1992-2678—Wayne Nygren;
Administrateurs du conseil d'administration de la Société Radio-Canada:
C.P. 1992-2607—William H. Neville;
C.P. 1992-2677—Brian Peckford;
C.P. 1992-2608—Marc Dorion, membre de l'Office national du film;
C.P. 1992-2679—Daniel Haughn, administrateur du conseil d'administration du Musée canadien de la nature.—Document parlementaire n° 343-6/3T.
(Renvoyés au Comité permanent des communications et de la culture conformément à l'article 32(6) du Règlement).
- (5) C.P. 1992-2267—Michèle Jean, sous-secrétaire d'État, ministère du secrétariat d'État du Canada;
Juges de la citoyenneté:
C.P. 1992-2474—Gordana Caricevic Rakovich;
C.P. 1992-2661—Pam Glass;
C.P. 1992-2681—M. Elizabeth Willcock;
C.P. 1992-2682—Helen A. Gillis;
C.P. 1992-2683—Lorraine Fafard.—Document parlementaire n° 343-6/16F.
(Renvoyés au Comité permanent du multiculturalisme et de la citoyenneté conformément à l'article 32(6) du Règlement).
- (6) C.P. 1992-2268—Kevin Lynch, sous-ministre délégué de l'Industrie, des Sciences et de la Technologie;
C.P. 1992-2521—Shannon Ryan, conseiller du Conseil de recherches en sciences humaines;
Conseil de recherches en sciences naturelles et en génie:
C.P. 1992-2527—M. Jack I. Clark, conseiller et vice-président;
C.P. 1992-2644—Donald Roy, conseiller;
C.P. 1992-2645—Charles Henry Gairns, conseiller;
C.P. 1992-2650—R.C. Terreault, conseiller;